
Hej ! 

 

Här kommer viktig information från kommunala pensionärsrådets 
arbetsgrupp gällande akut problematik inom äldreomsorgen i 
Gislaveds kommun. Kommunala pensionärsrådets (KPR) arbetsgrupp 
består av representanter från alla pensionärsorganisationer i 
Gislaveds kommun. 

 

Akuta problem som bör hanteras nu! 

Det är några problem som vi i KPR arbetsgrupp anser vara så bråttom 
med att vi anser att vi inte kan vänta in att äldreomsorgsplanen 
fastställts. Äldreomsorgsplanen kommer ju att vara vägledande för 
utvecklingen av äldreomsorgen från 2023 och 10 år framåt. 

1. Den första punkten är att biståndsbedömningen vid ansökan 
om att få hyra rum/lägenhet på ett äldreboende eller 
trygghetsboende måste förändras snarast så att äldre otrygga 
kommuninvånare som känner att man inte klarar ett eget 
boende erbjuds plats på SÄBO eller trygghetsboende. Vi måste 
få en återgång till den hantering av ansökningar som gällde före 
2018. Idag står många lägenheter/rum tomma på våra 
äldreboenden pga den hårda biståndsbedömningen samtidigt 
som många ångestfyllda, otrygga äldre vägras plats.  
 

2. Eftersom kommunen nästan inte har några platser i 
trygghetsboende att erbjuda måste detta ombesörjas snarast. 
Redan i vår bör planering starta för att kunna nyttja 
Mariagården i Smålandsstenar till både SÄBO och 
trygghetsboende. Boendeformerna får ej blandas inom samma 
avdelning. Men detta är ett problem som enkelt bör kunna 
lösas. Denna planering får ej skjutas till 2023. Behoven är akuta. 
På samma sätt måste planering för att snabbt tillskapa platser i 



trygghetsboende startas i de övriga större tätorterna i 
kommunen. Dagens akuta situation innebär att starten av detta 
arbete inte kan vänta ytterligare ett år. Nu när pandemin 
släpper kommer antalet ansökningar att öka. 
 

Vi är övertygade om att ovanstående åtgärder är nödvändiga med 
tanke på hur situationen ser ut i Gislaveds kommun. Dessutom är det 
positivt att fler villor/lägenheter blir lediga när de tomma rummen på 
våra äldreboenden hyrs ut. Hyror kommer in till kommunen. 
Restaurangerna i äldreboendena får fler gäster att fördela 
kostnaderna på. Hemtjänsten kan lägga mindre tid på vägarna. 

KPR arbetsgrupp har beslutat att föreslå Pensionärsföreningarna i 
Gislaveds kommun att vi i februari tillställer kommunstyrelsen och 
kommunfullmäktigeledamöterna kraven enligt punkt 1 och punkt 2 
ovan. Om någon förening inte vill underteckna brevet är det viktigt 
att besked om detta tillställs följande mejladress:  
Spf.reftele@gmail.com 

 
Smålandsstenar den 2 februari 2022 
KPR arbetsgrupp i Gislaveds kommun 
 
 
 


